
Informaatioverkostojen kilta Athene ry 
Hallituksen kokous 24/2014 
Aika: 3.10.2014 klo 08.15 
Paikka: Ttalo, A142 
Paikalla: Emmi Linkola, Mikko LatvaKäyrä, Aleksi Talsi, Tiitu Lahti, Reetta Arokoski, Atte 
Keinänen, Aleksi Pyykkönen, Tomi Laakso, Miikka Laitila (poistui 9.15), Konsta Huuki (saapui 
9.09, poistui 9.22), Erno Laakso (saapui 9.33, poistui 9.37), Petriina Piuhola (saapui 9.41) 
Puheenjohtaja: Tomi Laakso 
Sihteeri: Emmi Linkola 
 

1. Kokouksen avaus 
Avattiin kokous ajassa 8.23. 

2. Kokouksen päätösvaltaisuus 
Kokous on kutsuttu ajoissa ja hallituksen jäseniä on paikalla päätösvaltainen määrä, 
joten todettiin kokous päätösvaltaiseksi. 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Tiitu Lahti ja Mikko LatvaKäyrä 

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 
Poistettiin kohta 12.2. opintopsykologin tapahtumat ja lisättiin kohdat 10.6. Unskin pitkä 
16.10. sekä 9.2. Yritysilta. Siirrettiin muita kohtia näiden mukaisesti. Hyväksyttiin 
työjärjestys muutoksineen. 

5. Ilmoitusasiat 
Killalle tuli Fortunelehti, Tiitu ilmoitti ettei hakenut postia AYY:n toimistolta.  

6. Hyväksyttävät laskut 
Hyväksyttiin Unigrafialle Kukan painokustannuksista 829,23e, Tiitu Lahdelle Infoähkyn 
kutsuista ja koristelumateriaaleista 31,32e, Maida Oy:lle fuksisitsien ruoasta ja astioista 
2010e, Palkintotukku Kääty Oy:lle rintamerkeistä 805e, Aleksi Taipaleelle 
stadisuunnistuksen tarvikkeista 22,58e, Eeva Siikaaholle varaslähdön 
kertakäyttöastioista 4,26e, Marathonin majoittumisesta Omena Hotellit Oy:lle 1120e, 
Joanna Mehtälälle ISOkirjeiden toimituskuluista 61,90e. 

7. Mitä kuuluu? kierros 
Aleksi Talsi: ei kauheen stressaava viikko. Mukavaa kuuluu ja jopa rentoa.  
Tiitu: alkaa väsyttää. Jännittää junnujen eka peli. 
Reetta: sekaisin Viron reissusta samoin kun Tiitu. Kutsuttiin vasta eilen veljen 
synttärikahveille eikä mene. 
Atte: BMIprojekti työllistää. Paljon kaikkea kivaa ja mielekästä. 
Aleksi Pyykkönen: ei ole ollut aamuherätyksiä niin kuin muilla.  
Tomi: tyytyväinen että on herännyt ja ollut pirteä aamuisin. ISEassarointi on alkanut, 
oli tiukka tapaaminen assareiden kanssa! 
Emmi: osti lennot Singaporeen ja BESTin syyskurssi on ensi viikolla. 
Mikko: oli prosessiteekkareiden vujuilla. Tunnelma oli vapautuneempi. Viikonloppuna 
Nurmoon. 
Miikka: oli myös vujuilla, oli plassattu lähimmäs baaria. Ollut hauska viikko ja excuja.  

8. Talous ja hallintoasiat 
1. Vaalikokous 28.10. 

Haetaan 11 hallituksen jäsentä, ja lisätään kvvastaava hallitukseen. Tomi 



tekee alustavan ehdotettujen virkojen listan. Miikka kirjoittaa excumestarin 
kuvauksen. Vaalisivut laitetaan maanantaina nettiin ja hakijat hakevat virkoihin 
lähettämällä sähköpostia Atelle.  

2. Ponsivastaukset 

Tomi etsii vuosikokouksessa saatuja ponsia. 

3. Killan kunnianosoitukset vuosijuhlilla 

Tomi laittaa tänään killalle muistutuksen ehdotuksien lähettämisestä. Pidetään 
näistä aamu tai iltakoulu.  

4. Oltermanni 

Tomi menee tänään Tapio Takalan kanssa lounaalle. 

Aleksi Talsi poistui ajassa 8.59. 

5. Laitossopimus 

On nyt allekirjoitettu! 

Mentiin kokoustauolle ajassa 9.01. 

Palattiin kokoustauolta ajassa 9.04. 

Aleksi Talsi palasi ajassa 9.04. 

6. Killan lippu 

Piialta ei ole tullut vastausta lippuun liittyen. 

7. Uudet jäsenet 

AYY:ltä pitäisi saada lista jäsenmaksun lukukausiilmoittautumisen yhteydessä 
maksaneista. 

8. Talous 

Aleksi Pyykkönen selvittelee mahdollisuuksia rahastojen tai muun 
sijoitustoiminnan hyödyntämiseen. 

9. Toimareiden kuulumiset (OTMK, liikuntavastaavat) 

Hercules laittoi meiliä että Ethanan sarjat alkaa. Macin latureita ja kahvikuppeja 
on hävinnyt Olkkarilta, joten keskusteltiin että latureihin laitetaan Athenetarrat. 
Mietittiin mahdollisuutta laittaa latureita lukittuun kaappiin. Aleksi 
Pyykkönen/OTMK laittaa killalle mailia siitä, että kahvikuppien kanssa pitää olla 



huolellisempi koska niitä katoaa niin paljon ja mainitsee myös Macin latureista.  

Konsta Huuki saapui 9.09. 

Konsta Huuki poistui 9.22. 

10. Mitä muuta tuli tehtyä?  

 

9. Yrityssuhteet 
1. Ysvin kuulumisia 

Excuja on, sponsseja neuvotellaan. Ensi viikolla on smartly.io ja Reddal excut. 
Marathonkin tulee. 

2. Yritysilta 

Vajaan parin viikon päästä, tämäkin tulee. 4 firmaa mukana. 

3. Toimareiden kuulumiset (Yrityssuhdetiimi, TEKkiltayhdyshenkilö, 
Marathontoimikunta) 

Marathontoimikunnalla on miitti tänään. Kaikille kuuluu hyvää. 

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Catchbox myöhästyy viikolla, tulee puolivälissä tätä kuuta. 

Miikka Laitila poistui ajassa 9.15. 

10. Phuksiasiat 
1. Phuksien kuulumiset 

N.10 phuksia kävi Lakinlaskijaisissa. ISOjen kanssa on juteltu phuksien 
kuulumisista, yleinen kuva on että koulusta on jonkin verran stressiä mutta 
yhteishengellä mennään. Aleksi Talsi laittaa viestiä, että ottavat yhteyttä 
häneen, Mikkoon tai ISOihin jos koulu liian rankkaa. 

2. KVopiskelijat 

Haalareita on tilattu 7 tähän mennessä.  

Erno Laakso saapui 9.33.  

Erno Laakso poistui 9.37. 

3. Phuksien vastuut Infoähkyssä 



Tänään miitti. 

4. Phuksien vastuut Vaalijatkoilla 

Käydään läpi miitissä tänään jos ehditään. Aleksi Talsi laittoi jo alustavaa tietoa. 

5. Lakut 

Aleksi Talsi selvittelee kvopiskelijoiden lakuja. 

6. Unskin pitkä 16.10. 

Eilen oli miitti ISOjen kanssa, rastinpitäjillä kaikki ok. Aleksi Talsi ja Aleksi 
Pyykkönen juttelee budjetista.  

Petriina Piuhola saapui 9.41. 

7. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, KVvastaava, WappuHali, ISOt) 

Aleksi Talsi sai WappuHalilta kassillisen kipparikamoja. ISOille kuuluu hyvää, 
koulukiireitä. 

8. Mitä muuta tuli tehtyä? 
 

11. Tapahtumat 
1. Haalarisitsit 25.9. 

Oli menestys! 

2. Höpöhöpösitsit 8.10. 

Selvennetään 2. vsk crossdressingteemaa.  

3. Hallitussitsit 12.12. 

Tiitu laittaa alumneille mailin, jossa kertoo sitseistä. Vaksi oli ok Olkkarin 
käytöstä, mutta Aallon tilapalveluille täytyy täyttää lomake. Aleksi Talsi hoitaa.   

4. Toimareiden kuulumiset (pikkuIE, lukkarit) 

 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

 

12. Opintoasiat 
1. Uuden DIohjelman tilanne 



Suunnittelukokous oli viime viikolla. Neliapilamalliehdotus (tuta, tietotekniikka, 
media ja UX) näyttäisi olevan menossa läpi. Teknisyysvaatimus aiheuttaa 
keskustelua. Alumneilta kysellään heidän opintopolkujaan ja mihin ne ovat 
johtaneet.  

2. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Koulutusneuvoston kokouksessa juteltiin Koe Kampus tapahtumasta, jossa 
tulee abeja koululle. Emmi Peltonen esittelee infoa Olkkarilla. Aleksi Talsi laittaa 
phukseille mailia siitä, että heitä tarvitaan ständille. Mikko kävi eilen SCI:n 
itsearviointitilaisuudessa.  

3. Toimareiden kuulumiset (hallopedit, SCIvastaava) 

Mikko kyselee SCIvastaavalta onko pikkujouluja suunniteltu. 

13. Ulkosuhteet  
1. Vuosijuhla 14.11. 

Kutsut lähetetään tänään, nettisivut julkaistaan maanantaina. Päätettiin tarjota 
Tuukka Pykäläiselle yksi kutsuvieraspaikka Infoähkyyn kiitoksena 
Athenekangaskassin designista, saa tuoda avecin.  

2. Diskonttaus 17.10. lahja 

Stormaillaan joskus. 

3. Maili alumneille 

Tiitu laittaa tänään killan kuulumisia syksyltä ja tulevia tapahtumia. 

4. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatoimikunta, hupiministeri) 
Vuosijuhlatoimikunta on tehnyt hyvin duunia. Myös hupiministeri ollut loistava. 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

 

14. Tiedotusasiat 
1. Kukka 

Tulee pikkujouluihin.  

2. Nettisivujen päivitys 

Vaalikokoussivu tulee ensi viikon alussa. Atte laittaa Tomille linkin virat sivulle. 

3. Inf.tkk.fi 



 

4. Mediataloexcursio 

Jumittaa Otavamedian suunnalla, siirtyy tulevaisuuteen. 

5. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, historioitsija, valokuvaajat, Kukan 
niittäjät, kiltalehden toimittajat, ATKpartio) 
ATKpartion kanssa on tehty Unskin rastia ja Ilmomasiinaa.  

6. Mitä muuta tuli tehtyä? 

 

15. Muu toiminta 
1. Tietokonetarrat 

In progress. Atte tarvitsee Eevalta aikaisemman tilauksen tiedot. 

2. Haalarimerkkien hankkiminen 

Atte hoitaa. 

3. Yhteistyö Pisteen kanssa 

Ei tule tapahtumaan tänä vuonna, keväällä voi katsoa uudelleen. 

16. Muut esille tulevat asiat 
 

17. Seuraava kokous 
Foodlen dedis su klo 16. 

18. Kokouksen päättäminen 
Päätettiin kokous ajassa 10.06. 
 

Pöytäkirjan tarkastajat: 
       

 
 

_______________________  _______________________  
Mikko LatvaKäyrä Tiitu Lahti 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Puheenjohtaja ja sihteeri: 
 
 
 
_______________________  _______________________  
Tomi Laakso Emmi Linkola 
 
 
 
 
 
 


